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MØTEPROTOKOLL  
 

Formannskapet 
 
Dato: 30.01.2024 kl. 10:00 
Sted: Kommunestyresalen 
Arkivsak: 23/00524 
  
Tilstede:  Rolf Laupstad, Merete Ann Jensen, Kenneth Hammari 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

Stine Schanche Dyrseth, Jan Einar Straumsnes  

  
Forfall:  Anne A Johnsen, Arild Hammeren 
  
Andre: Jørgen Holten Jørgensen, Kjell Valter Sivertsen, Sylvia R. 

Snijders, Kjell Richardsen, Vibeke Richardsen og Siv Efraimsen 
  
 Tana Arbeidsservice informerte om ståa for avd. Berlevåg og 

Nav orienterte hvilke virkemidler de har  
• Ledergruppa drøfter dette videre 

Berlevåg mot 2040 – næringsliv/næringsutvikling 
• Innkaller Kraftforum/næringslivet til møte 

• Berlevåg kommune søker om å bli omstillingskommune 

• Prosjekt – Berlevåg mot 2024 

 
Ordfører: 

- Tilskudd barnevogn på kr 10 000,- - kan det endres til nyfødt 

tilskudd? 

Møtet lukkes etter sak 3/24, jf. Kommunelovens § 11.5, 3. 
ledd: 
- Rettsak 

- Utbygging Raggo 

 
  
 

SAKSKART  Side 

Saker til behandling 

1/24 24/00023-2 Søknad om tilskudd næringsfond - Berlevåg industripark 3 

2/24 
22/00691-
13 

Bosetting av flyktninger i 2024 4 
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3/24 23/00580-2 KS debatthefte 2024 5 

    

 
 
Berlevåg, 30.01.2024 
 
 
Rolf Laupstad 
Ordfører  
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Saker til behandling 

1/24 Søknad om tilskudd næringsfond - Berlevåg industripark 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 30.01.2024 1/24 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Berlevåg Industripark AS innvilges et tilskudd på kr 200 000,- fra næringsfondet til 
kjøp av ekstern konsulentbistand og innhenting av erfaring fra andre industriparker. 
 
Tilskuddet gis i henhold til vedtekter for forvaltning av næringsfond § 1 - formål og § 2 
- kommunalt tiltaksarbeid.  
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Berlevåg Industripark AS innvilges et tilskudd på kr 200 000,- fra næringsfondet til 
kjøp av ekstern konsulentbistand og innhenting av erfaring fra andre industriparker. 
 
Tilskuddet gis i henhold til vedtekter for forvaltning av næringsfond § 1 - formål og § 2 
- kommunalt tiltaksarbeid.  
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2/24 Bosetting av flyktninger i 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 30.01.2024 2/24 

2 Kommunestyret   

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Berlevåg kommune stiller seg positiv til å ta imot 16 flyktninger for 2024. 
 
Hvis behovet øker over de 16 flyktningene Berlevåg kommune sier ja til, må det tas 
ny vurdering på om vi har kapasitet. 
 
Hvis Berlevåg kommune skal opprettholde kapasiteten til å ta imot flere flyktninger, 
må det bl.a. sees på regelverket som gjelder for introduksjonsprogrammet og 
pensjonsordninger for de som når / har nådd pensjonsalderen.  
 
 
 
 
Møtebehandling 
Saken utsettes til kommunestyremøte 15/2-24. Rådmannen legger fram mer 
informasjon fra de forskjellige enhetene. 
 
Votering 
 
 
Vedtak  
Saken utsettes til kommunestyremøte 15/2-24. 
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3/24 KS debatthefte 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 30.01.2024 3/24 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Berlevåg kommune har følgende innspill til KS Debatthefte 2024: 
 
1. Hvilke lønns- og arbeidsvilkår er viktig å ivareta og/eller prioritere ved 

hovedtariffoppgjøret 2024? 

- Berlevåg kommune ønsker å ivareta og prioritere helsefagarbeider, 

sykepleiere og barnehagelærere ved hovedtariffoppgjøret 2024. 

 

2. Bør KS ha mål om at Hovedtariffavtalen gir kommunen/fylkeskommunen større 

handlingsrom for egen lønnspolitikk? 

- Hvis Berlevåg kommune skal ha større handlingsrom for egen lønnspolitikk 

må også lønnsrammen være av en slik art at det er noe å forhandle med. 

 

3. Hva bør KS gjøre for å skaffe kommunen/fylkeskommunen større handlingsrom 

for å etablere og fastsette arbeidstidsordninger som øker heltidsandelen? 

- Berlevåg kommune har en stor andel heltidsandelstillinger som kommunen 

har fått til i samarbeid med Fagforbundet avd. Berlevåg.  Å ha så mange 

heltidandelstillinger har en stor økonomiskkonsekvens for en liten kommune, 

men nødvendig for å opprettholde stabilitet.  

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak  
Berlevåg kommune har følgende innspill til KS Debatthefte 2024: 
 
1. Hvilke lønns- og arbeidsvilkår er viktig å ivareta og/eller prioritere ved 
hovedtariffoppgjøret 2024? 
- Berlevåg kommune ønsker å ivareta og prioritere helsefagarbeider, 
sykepleiere og barnehagelærere ved hovedtariffoppgjøret 2024. 
 
2. Bør KS ha mål om at Hovedtariffavtalen gir kommunen/fylkeskommunen 
større handlingsrom for egen lønnspolitikk? 
- Hvis Berlevåg kommune skal ha større handlingsrom for egen lønnspolitikk 
må også lønnsrammen være av en slik art at det er noe å forhandle med. 
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3. Hva bør KS gjøre for å skaffe kommunen/fylkeskommunen større 
handlingsrom for å etablere og fastsette arbeidstidsordninger som øker 
heltidsandelen? 
- Berlevåg kommune har en stor andel heltidsandelstillinger som kommunen 
har fått til i samarbeid med Fagforbundet avd. Berlevåg.  Å ha så mange 
heltidandelstillinger har en stor økonomiskkonsekvens for en liten kommune, men 
nødvendig for å opprettholde stabilitet.  
 
 
 
 


